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Minnesanteckningar – Integrationsrådet 2015-01-28 
 
Kommunstyrelsen tog i december 2014 beslut om att ett integrationsråd ska 
inrättas. Kommunstyrelsen utsåg också Dzenita Abaza till ordförande. 
Integrationsrådets första sammankomst ägde rum den 28 januari 2015.  
Ett 30-tal deltagare från olika organisationer kom för att diskutera integrations-
frågor. 
 
Kommunalrådet Dzenita Abaza (S) inledde mötet med information om integ-
rationsrådet, dess syfte och uppkomst. Tillsammans med Bertil Dahl (V) och 
Christina Fosnes (M) utgör de den politiska ledningen i rådet.  
 
Louise Weidolf och Hashim Gashi är utnämnda kommunala tjänstemän som 
kommer att arbeta med rådet utifrån sina olika professioner. 
 
Louise Weidolf informerade om syfte, mål, inledande metod och arbetsfor-
merna för rådet. En inventering av bl.a. vad som görs idag påbörjades och är 
tänkt som grund för det fortsatta arbetet. En intresseanmälan för att fortsätt-
ningsvis delta i rådet skickades runt. Samtliga får till senast 4 februari på sig 
att återkomma med ett svar både vad gäller deltagandet i rådet framöver och 
om man vill komplettera inventeringen.  
  
Länsstyrelsen gav information om hur de arbetar med integration och gav 
också en nulägesbeskrivning samt prognoser för nyanlända. 
 
Hashim Gashi informerade om insatserna kring ”Jobbsafari”. 
 
Kort information från Länsstyrelsen och Kalmar kommun kommer att vara 
stående punkter på dagordningen framöver. 
 
Många frågor, goda exempel och funderingar lyftes. Här är ett axplock av dem: 

- Finns det resurser att driva SFI undervisning på förläggningar? 
- Etableringslotsar bör involveras mer i arbetet 
- Bra att rådet uppkommit då vi känner oss ensamma i vårt arbete. Nu 

kan vi hjälpa varandra och skapa nya nätverk. 
- Invandrarföreningar och dess närvaro i rådet är viktigt. 
- Viktigt om underifrån perspektiv i olika integrationsfrågor. 
- Integrationen som en ömsesidig process och ett arbete som berör även 

attityder, beteenden och handlingar. 
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- Viktigt att se över rådets storlek som kan påverka hur mycket ”verk-
stad” det blir av i verkligheten. 

- Koppling till länets integrationsstrategi, länets befolkning och övriga 
utmaningar som vi står inför. 

- Kultur, mat och andra aktiviteter som förenar människor. 
- Insatser för familjer, barn och deras behov. 
- Insatser om sin egen historia i samverkan med teatergrupper. 
- Om att bry sig om varandra, lära känna varandra och ta hand om 

varandra. 
- Lyckade exempel från bl.a. Oskarshamn. 

 
Nästa möte: 

Plats: Två Systrars Kapell i Norridens Centrum 
Tid: 17:00 – 19:00 
Datum: 5 mars 2015 
 
 
Vid tangentbordet 
Hashim Gashi 
 
 
För vidare kontakt 
louise.weidolf@kalmar.se 
hashim.gashi@kalmar.se  
 

 
 


